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Algemene vraag

Rijswijk wonen heeft samen met de gemeente de Nieuwe Benedictus ontwikkelt, 98 keer een twee 
of drie kamer appartement. Deze waren door lokaal maatwerk voor 80 % toe te wijzen aan 
Rijswijkers.

- Kunt u aangeven of het is gelukt om 80% van de huizen aan Rijswijkers toe te wijzen. 
- Is er onderscheid in het aantal dat via Woningnet en Rijswijk wonen aangebrachte nieuwe 

huurders.
- Was er meer vraag dan aanbod en welk percentage van de overvraag bestond hiervan uit 

Rijswijkers.

Kunnen we hiermee zeggen dat het aantal oudere Rijswijkers die behoefte hebben aan deze 
woonvorm nu in zijn geheel zijn voorzien? Betekent de eventuele grote behoefte dat we deze 
doelgroep nog verder in onze woonvisie een nadrukkelijkere plaats moeten geven? 
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